
PROTOKÓŁ XI/2019
Z SESJI  RADY GMINY BIAŁOGARD

Z DNIA 25 lipca 2019R.

W posiedzeniu udział  wzięło 12 członków Rady Gminy,  33 Sołtsów.  Listy obecności  stanowią
załącznik do niniejszego protokołu. W posiedzeniu udział  wzięli  także : Pan Jacek Smoliński –
Wójt Gminy Białogard, Pani Alicja Kubiś – Sekretarz Gminy Białogard, Pani Izabela Czaplejewska
– Skarbnik Gminy, 
  Posiedzenie odbyło się  w sali  konferencyjnej  Urzędu Gminu Białogard w godzinach 14.00 –
15.00.
Posiedzeniu przewodniczyła Pani Aneta Drąg – Przewodnicząca Rady Gminy, protokołowała Pani
Joanna Czupreta – inspektor ds. oświaty oraz obsługi Rady Gminy.
Obrady  XI  Sesji  Rady  Gminy  otworzyła  Pani  Przewodnicząca  która  powitała  uczestników
posiedzenia a następnie przedstawiła porządek Sesji w poniższym brzmieniu:
1. Otwarcie sesji, w tym:
-stwierdzenie kworum,
-przyjęcie porządku obrad,

2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady Gminy.
3. Informacja Radnego Rady Powiatu Pana Adama Bartmana na temat dróg powiatowych. 
4.  Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach:
a) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 r;
b) w sprawie niedochodzenia należności cywilnoprawnych przypadających Gminie Białogard, 
których kwota wraz z odsetkami nie przekracza 100,00 zł.
c) w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Białogard.
d) w sprawie zmiany uchwały nr XLVII/302/2014 Rady Gminy Białogard z dnia 12 listopada 
2014r. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego prawa rzeczowego w postaci 
służebności gruntowej na prawie własności.
e) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie miejsc pod pojemniki na odzież, na rzecz 
dotychczasowego dzierżawcy.
5. Informacja o wysokości środków funduszu sołeckiego przypadających w roku 2020 sołectwom.   
6. Wolne wnioski i informacje.
7. Zamknięcie XI  Sesji Rady Gminy Białogard.
Ad.2. Wójt Gminy Białogard przedstawił działalność między sesjami.
Ad.3. Pani Sekretarz Gminy w imieniu Pana Adama Bartmana przedstwaiła informację na temat
dróg powiatowych. Wojt Gminy Białogard przedstawił plan pracy  remontu dróg na terenie Gminy
Białogard. 
ad.4. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach:
a)  w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 r.
Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 12:0:0 podjęli
uchwałę w sprawie w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok.
b) w sprawie niedochodzenia należności cywilnoprawnych przypadających Gminie Białogard, 
których kwota wraz z odsetkami nie przekracza 100,00 zł.
Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 12:0:0 podjęli
uchwałę w sprawie niedochodzenia należności cywilnoprawnych przypadających Gminie 
Białogard, których kwota wraz z odsetkami nie przekracza 100,00 zł.
c) w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Białogard.
Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 12:0:0 podjęli uchwałę w sprawie zmiany Regulaminu 



utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Białogard.
d) w sprawie  zmiany uchwały nr  XLVII/302/2014 Rady Gminy Białogard z  dnia  12  listopada
2014r. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego prawa rzeczowego w postaci
służebności gruntowej na prawie własności.
Wójt przedstawił projekt uchwały. Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 12:0:0 podjęli uchwałę
w sprawie zmiany uchwały nr XLVII/302/2014 Rady Gminy Białogard z dnia 12 listopada 2014r. w
sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego prawa rzeczowego w postaci służebności
gruntowej na prawie własności.
e) w sprawie  wyrażenia  zgody na  wydzierżawienie  miejsc  pod  pojemniki  na  odzież,  na  rzecz
dotychczasowego dzierżawcy.
Wójt przedstawił projekt uchwały, Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 12:0:0 podjęli uchwałę
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  miejsc  pod  pojemniki  na  odzież,  na  rzecz
dotychczasowego dzierżawcy.
Ad.5.  Informacja  o  wysokości  środków  funduszu  sołeckiego  przypadających  w  roku  2020
sołectwom. 
Wójt Gminy Białogard przedstawił informację o wysokości srodków funduszu sołeckiego w 2020 r.
Ad.6. Wolne wnioski i informacje
Pani Karolina Dudkiewicz zabrała głos w sprawie pojemnika na odzież  w miejscowości Łęczno
oraz wyłożenia chodnika w miejscowości Łęczno.
Zabranie głosu Pani Sekretarz. 
Zabranie głosu Pana Wójta. 
Ad.7. Zamknięcie XI Sesji Rady Gminy Białogard.
Wobec wyczerpania wszystkich punktów XI Sesji  Rady Gminy Białogard została zakończona.
Na tym protokół zakończono.
Szczegółowy przebieg sesji; http://ug.bialogard.ibip.pl/public/?id=216991

 Protokołowała:
Joanna Czupreta


